
• Socialdemokraterna 2019-06-07 

Interpellation st älld t ill Regionst yrelsens ordförande Mats Gärd {C) 

Hur ska de Blågröna (C, M, l<D, L, MP) som styr regionen utveckla primärvården? 

I Regionplan 2019 anges att den nära vården ska utvecklas, att en större andel av 
slutenvården ska flytt as över t ill öppen vård i primärvården samt att primärvården ska ha et t 
större ansvar med en samordnande roll. I Finansplan 2019-2021 tilldelas int e Vårdvalet, där 
finansieringen av primärvården ligger, några utökade resurser. 

Sjukhusvården, som enligt den analys som gjordes av Sveriges-kommuner och landsting (SKL) 
har högre kostnader än jämförbara sjukhus har däremot fått utökade resurser med hela det 
budgeterade underskottet 2019, 214 miljoner kr. 

Primärvården ska alltså göra mer, men det är sjukhusvården som får utökade ekonomiska 
resurser. 

Fråga: 
Hur ska ni i det blågröna styret utveckla primärvården enligt målen i regionplanen utan att 
tillföra resurser? 

Konäs den 7 juni 2019 

Ann-Marie Johansson (S) 


